

## 條款及細則

- 此電子禮券可於Lady M香港分店兌換乙件價值\$78或以下的件裝蛋糕。
- 此電子禮券適用於堂食或外賣。
- 交易時必須出示電子禮券，兌換後此禮券將被作廢。
- 此電子禮券不可與其他優惠同時使用。
- 此電子禮券不可轉售或用以兌換現金。
- 換領食品款式視乎店鋪供應情況而定。
- 香港賽馬會 及Lady M Hong Kong Limited有權更改上述條款而毋須事先通知。
- 如有任何爭議，香港賽馬會 及Lady M Hong Kong Limited保留最終決定權。

## Terms & Conditions

- The e-voucher can only be used to redeem one sliced cake valued \$78/pc or below at Lady M Hong Kong boutiques.
- The e-voucher can be used for both dine-in and takeaway order.
- The e-voucher must be presented upon purchase.
- The e-voucher cannot be used in conjunction with other promotions and discounts.
- The e-voucher is non-refundable or non-exchangeable for cash.
- The redemption item is subject to availability.
- The Hong Kong Jockey Club and Lady M Hong Kong Limited reserve the right to amend above terms without prior notice.
- The Hong Kong Jockey Club and Lady M Hong Kong Limited reserve the right of all final decisions in case of any dispute.